



# Sundsvalls Biodlareförening

## Styrelsemöte 2014-03-19

Deltagare: Sven Nordström, Roger Westin, Lars-Otto Sislegård, Anna Porsvald,  
Esko Wiklund, Goldith Vilpula, Lars Åkerlund  
Förhinder: Christer Stenmark, Lotta Wängdahl

### §1 Mötets öppnande & godkännande av dagordning

Esko hälsade alla välkomna till årets första styrelsemöte och förklarade mötet för öppnat. Dagordningen godkändes, se **bilaga 1**.

### §2 Föregående protokoll

Föregående mötesprotokoll, lästes upp, godkändes och lades till handlingarna.

### §3 Ekonomirapport

Lars-Otto redogjorde för ekonomin och informerade att medlemsavgifter om 3750 kr inkommit samt att vi väntar en faktura för kaffet från Bisurr nr 1, 20 st á 15 kr. Ekonomirapporten godkändes.

### §4 Rapporter

#### 1 Bisurr 1

Vid årets första Bisurr var 21 personer närvarande. Vi pratade om väder och vind och ev. konsekvenser för bina pga den konstiga vintern. Sven informerade från Nordbikonferensen.

#### 2 Utbildning

Lars informerade att utbildning kommer att ske i två grupper, nio personer i vardera, med start den 10/3 och 17/3. Man kommer att hålla fem träffar och vara klar i mitten av maj, därefter kommer träff i bigård att ske i mitten av juni. Grupperna består av 50/50 män och kvinnor i medelåldern 30-40 år. Det är ingen deltagare från Timrå, men Sundsvall, Indal, Njurunda och Kvissleby. Vid kursstarten diskuterades varför de ville bli biodlare och de flesta svarade – en inre drivkraft och odlingar.

#### 3 Länsförbundet

Anna läste upp protokollet från länsförbundets årsmöte.

#### 4 Omställning Njurunda

Lotta informerade via mail till styrelsen om mötet med Omställning Njurunda.

#### 5 Bitillsyn

Då Lotta inte kunde närvara vid mötet – bordlades frågan till nästa möte.

#### 6 Nordbikonferensen

Sven informerade från Nordbikonferensen som hålls vart annat år vid Ålsta FHSK i Fränsta. Ca 30 engagerade personer för bevarandet av det nordiska biet var närvarande och lyssnade till intressanta föreläsningar och projekt.

#### 7 Hemsidan / Webben

Lotta ej närvarande att rapportera.

#### 8 Info om nya medlemssystemet

Det överenskoms att information om det nya medlemssystemet skall skickas ut med Svärmbudet i maj.

#### 9 Roll-up

Underlag för egen tillverkning av Roll-up är på G. Förslag till nästa möte.



## Sundsvalls Biodlareförening

Det beslutades att Lars-Otto tillsammans med Lotta kollar upp och sammanställer vilka bisorter våra föreningsmedlemmar/biodlare har.

**BESLUT: Att sammanställa vilka bisorter föreningens biodlare har.**

**Ansvariga: Lars-Otto och Lotta**

### §5 Vidare planering för det kommande arbetsåret 2014

Angående Roll-up ställdes frågan i mötet – Vad är budskapet? Budskapet är att visa att vi finns.

Det beslutades att Anna och Esko arbetar med att ta fram förslag till Roll-up

**BESLUT: Att ta fram förslag till roll-up.**

**Ansvariga: Esko och Anna**

### Presentation hemsidan

Mötet beslutade att lägga in den färdiga beslutslistan från 2013 på hemsidan så att medlemmarna kan se vilka beslut som tagits och genomförts.

**BESLUT: Mötet beslutade att den färdiga beslutslistan från 2013 läggs ut på hemsidan.**

**Ansvarig: Lotta**

**BESLUT: Mötet beslutade följande aktiviteter;**

**Svärmland 2 utskick 2014-05-02**

**Bisurr 2 2014-05-18 (not. Ändrat fr 25/5 genom mailbeslut, flytt pga EU valdag 25/5 och tidigare beslut om att inte hålla Bisurr på valdagar)**

Det uppdrogs åt Lars att prata med Vuxenskolan angående visning av filmen "Inte bara honung"

**Ansvarig: Lars**

### Idé sommarmöte

Mötet föreslog att årets sommarmöte skulle kunna ha Nordbi-tema, - hos Christer?

### §6 Övriga ärenden

**Hur bör vår förening agera i samband med inbjudan från andra föreningar**

Mötet diskuterade de inbjudningar om "samarbete" m.m. från andra organisationer och föreningar.

Styrelsen kom fram till att föreningen skall agera enligt våra stadgar.

### §7 Nästa möte

Nästa möte hålls tisdagen den 15 april kl. 17.30 i Ricohs lokaler.

Fikaansvarig nästa möte är: Anna

Att diskutera vid mötet:

Sommarmöte

Roll-up

Stenstadsdagarna 5-6/9

Lötsöndagen 17/8?

Svartviksdagarna 24/8?

### §8 Mötets avslutande

Esko tackade därefter deltagarna för dagens möte och förklarade mötet avslutat.

Vid protokollet

Anna Porsväld  
Sekreterare

Justeras

Esko Wiklund  
Ordförande